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Rondvraag voor de commissie Ruimte van 26 november 2019
Op 12 november 2019 bezocht onze fractie de ledenvergadering van vv Maasdijk. Hier deelden 
meerdere leden de zorgen over de verkeerssituatie op de Lange Kruisweg.

De oversteek nabij sportcentrum Maasdijk is inmiddels voorzien van goede verlichting en een 
duidelijk oversteekpunt. Het probleem is echter dat er nog steeds erg hard gereden wordt, ondanks 
de smiley die opgehangen is. De Lange Kruisweg is formeel een 30 km/h-zone, maar deze weg is 
niet als zodanig ingericht (zie afbeelding), waardoor er vaak harder dan 50 km/h gereden wordt.

Verschillende verenigingen, zoals CKV Dijkvogels, KDO Maasdijk en vv Maasdijk, zijn gevestigd 
aan de Lange Kruisweg. Door de ligging van deze verenigingen maken wekelijks enkele honderden 
leden, waaronder veel kinderen, gebruik van de Lange Kruisweg om de verenigingen te bereiken. 
Door de hoge snelheden die daar gereden worden, levert dit gevaarlijke situaties op en is het 
wachten op ernstige ongelukken.

Het bovenstaande leidt tot de volgende vragen:

1. Is het college op de hoogte van de hierboven geschetste verkeerssituatie aan de Lange 
Kruisweg?

2. Is het college voornemens om de verkeerssituatie op de Lange Kruisweg aan te pakken, 
bijvoorbeeld door het versmallen van de gehele weg, of het maken van een apart fietspad?

3. Zo ja, binnen welke termijn verwacht het college dit uit te voeren?

4. Zo nee, welke maatregelen gaat het college dán nemen, zodat de leden van de 
sportverenigingen in Maasdijk op een veilige manier naar hun sportaccommodatie kunnen?
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